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Beleid loslopende honden/handhaving aanlijnplicht
 
 
 
Geachte raadsleden,
 
Graag wil ik het volgende dringend onder uw aandacht brengen omdat hier sprake is van
een groot en toenemend maatschappelijk probleem in de stad Zwolle dat welzijn en
veiligheid van burgers steeds meer dreigt aan te tasten.
De afgelopen jaren is er een sterke toename te zien in Zwolle van het bezit van zgn.
'gevaarlijke honden', dwz honden die oorspronkelijk gefokt zijn om te vechten/bijten, die
een lage prikkeldrempel, hoge pijngrens en doorgaans dodelijk niet te stoppen bijtgedrag
hebben.  Deze honden, hoe lief ze voor mensen ook kunnen zijn (maar ook hier
gebeuren vaak zeer ernstige bijtincidenten, zoals onlangs nog in Kampen met een jonge
zwangere vrouw) zijn onvoorspelbaar en zeer gevaarlijk in hun gedrag naar mn. andere
honden en kunnen snel en onverwacht dodelijke verwondingen toebrengen aan
passerende (en aangelijnde) andere honden. Dit heb ik van heel dichtbij meegemaakt
(met een Stafford die ook 'geen vlieg kwaad deed' ) en het gebeurt nog steeds met grote
regelmaat in de stad Zwolle, zo begreep ik van de heer Willem Bruggeman, adviseur van
de gemeente Zwolle. Afgelopen week nog 4 ernstige bijtincidenten waarvan 1 met
dodelijke afloop.   Na het incident met de loslopende pitbull bij het  Weezenlandenpark
ruim twee jaar geleden waarbij een klein hondje is doodgebeten, is er in Zwolle een
bijtprotocol gekomen.  Goed, maar volstrekt onvoldoende om de risico's te voorkomen.  
 
Naast de enorme toename van het bezit van deze vechtrassen hier in Zwolle (American
Bulldog, American Staffordshire terrier, Dogo Argentino, Pitbulls, Fila Brasileiro's,
Bordeaux dog, en aanverwante soorten en kruisingen..) zijn het juist de eigenaren van dit
soort honden die deze steevast overal los laten lopen en totaal geen boodschap hebben
aan  de gemeentelijke verordening die dit verbiedt, laat staan aan het verzoek van
mensen met vriendelijke en aangelijnde honden om ze aangelijnd te houden.  De
gevolgen (ernstige/dodelijke bijtincidenten) zijn continu zichtbaar, in Zwolle en elders.
Ook afgelopen week dus weer in Zwolle.
Een protocol bijtincidenten is volstrekt niet afdoende om deze ellende te voorkomen. 
Veel mensen voelen zich niet meer veilig om hun hond aangelijnd uit te laten in de stad
en buurt; er is een situatie ontstaan voor deze eigenaren, waaronder ikzelf, die het nodig
maakt alvorens de straat op te gaan, continu om je heen te spieden of de omgeving
veilig is en steeds je route aan te passen vanwege loslopende honden van beschreven
type en helaas ook voorzorgsmaatregelen te nemen om je hond zonodig te kunnen
verdedigen. Een continu escalatie risico. 
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 Het is van het grootste belang dat er gecontroleerd en beboet gaat worden (direct)
wanneer er een loslopende hond opgemerkt wordt  (door politie, door
gemeenteambtenaren) en dat op structurele en langdurige basis.  Handhaving van de
gemeentelijke verordening rond aanlijnplicht.  Een prikactie eenmaal per jaar levert niets
op.  Vanuit dhr. Bruggeman van de gemeente Zwolle begrijp ik dat er vanwege
bezuinigingen tegenwoordig helemaal niet meer gehandhaafd wordt op de aanlijnplicht.
Gezien wat men daar voortdurend tegenkomt aan incidenten en ellende zou men daar
heel graag ook meer preventief willen kunnen werken en meer willen kunnen
controleren. Nu hangt het paard achter de wagen en gaat er mankracht naar
foutparkeren...het bezuinigen op zo een groot probleem faciliteert deze steeds zorgelijker
trend in Zwolle.
 
Gezien de maatschappelijke impact, de enorme risico's van de huidige situatie in Zwolle,
de aantasting van gevoel van vrijheid en veiligheid verzoek ik u dringend tot een beleid
en tot vrijmaken van hiervoor benodigde middelen te besluiten waardoor deze
gevaarlijke en belastende situatie tot een eind kan komen.   Een eind te maken aan de
herhaling van dodelijke bijtincidenten en onverantwoordelijke eigenaren te dwingen hun
verantwoording te nemen.  Kortom een structureel streng handhavingsbeleid t.a.v. de
aanlijnplicht in Zwolle mogelijk te maken en te garanderen. Het gaat hier uiteindelijk om
niets minder dan het waarborgen van de veiligheid en het welzijn van inwoners van deze
stad.
 
Graag hoor ik uw visies en acties.
Bij voorbaat dank.
 
 
Met vriendelijke groet,
 
P. Honig
p.honig@outlook.com 
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